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PROTOKOLLSANTECKNING 
 

Ärende 4: Delårsrapport per 31 augusti 2021 för 
vård- och omsorgsnämnden 
 
Huddinge är på många sätt en bra kommun att bo och leva i. Samtidigt präglas 
kommunen av ojämlikhet och stora utmaningar i välfärden som är ett resultat av 
underfinansieringar under flera år. I vårt budgetförslag för 2021 prioriterade vi 
därför att satsa på de verksamheter där behoven är som störst bl a äldre-
omsorgen. Vi kan se att hemtjänsten i egen regi fortfarande går med underskott, 
medan bistånd och förebyggande verksamhet gör med stora överskott. Detta 
visar på en mångårig medveten felbudgetering. Hemtjänst i egen regi ska gå med 
underskott. Det pågår visserligen ett arbete med ändrat schemaläggning och 
andra åtgärder för att minska underskottet och jag hoppas att arbetet ska fortgå. 
 
Ett annat problem jag alltid tar upp i mina protokollsanteckningar är den höga 
sjukfrånvaron inom äldreomsorgen. Den är lägre är den var i tidigare rapporter 
detta år men ligger fortfarande högt. Kvinnornas frånvaro är alltid högre än 
mäns. Den förklaring förvaltningen vill ge till detta faktum är att kvinnornas är 
dubbelarbetande, alltså ett större ansvar i hemmet. Det anser vi vara ett sätt att 
komma undan sitt ansvar. Det är känt att arbetsvillkoren inte är de bästa inom 
äldreomsorgen. 
 
En ytterligare punkt vi ämnar ta upp i denna protokollsanteckning är arbetet med 
att ändra fordonsflottan till bilar som är fossilbränseloberoende. Beslutet i 
kommunfullmäktige är att det ska vara genomfört vid utgången av 2024. Ut-
fasningen har hittills skett i lite för långsam takt vilket innebär en kostnads-
höjning de närmaste åren. 
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